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                                                 Finančná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice:  06.02.2025 

Číslo: 04385/2025/OF-05869 

Vybavuje: PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga 

 tajomník komisie 

 email: jozef.cvoliga@vucke.sk 

 telefón: 055/7268 210 

   

 

ZÁPISNICA 

 

z 20. rokovania Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 6. februára 2025 (štvrtok) o 09:00 hod.  
 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru 1, Košice, 

zasadacia miestnosť č. 310 (2. poschodie) 

 
 

PROGRAM ROKOVANIA 

 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Majetkové veci:  

a) Prevod vlastníctva pozemku vo Vínnom  

b) Predĺženie doby nájmu pozemkov v k. ú. Spišská Nová Ves pre účely udržateľnosti 

projektu ID-R005 II/533 Gemerská Poloma – SNV – Harichovce – D1 (Jánovce 

Jablonov) 

3. Program obnovy krajiny Košického kraja, odpočet prác zrealizovaných v rámci Akčného 

plánu 2024 a Akčný plán na rok 2025 

4. Informácia o výsledku kontroly NKÚ „Podpora zvyšovania kapacít materských škôl“ 

a o prijatých opatreniach 

5. Vstup Košického samosprávneho kraja za člena združenia Regions4 

6. Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci Výzvy č. 2024/002 „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ za účelom realizácie projektu 

7. Zmena v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky  v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Košického samosprávneho kraja 

a) Optimalizácia siete škôl v meste Trebišov 

b) Optimalizácia siete škôl v meste Gelnica a obci Prakovce 

c) Optimalizácia siete škôl v mestách Spišská Nová Ves a Krompachy 

d) Optimalizácia siete škôl v meste Sobrance  

e) Optimalizácia siete škôl v meste Veľké Kapušany 

f) Optimalizácia siete škôl v meste Moldava nad Bodvou 

g) Optimalizácia siete škôl v meste Kráľovský Chlmec a obci Pribeník 

h) Optimalizácia siete škôl v mestách Rožňava a Dobšiná 

i) Optimalizácia siete škôl v meste Košice  
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j) Optimalizácia siete školských zariadení v meste Košice 

8. Návrhy, podnety a požiadavky  

9. Rôzne  

10. Záver 

 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie:  

Predseda komisie - pani poslankyňa Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová privítala prítomných členov 

komisie a zástupcov Úradu KSK. Z celkového počtu 24 členov komisie je prítomných 16 členov 

komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia je uznášaniaschopná.  

Svoju neúčasť na 20. rokovaní komisie ospravedlnili:  Beáta Beke, Ing. Ladislav Takáč, PhD., 

LL.M.MPA, Viktor Mihálik, Ing. Ján Kokarda. 

Predseda komisie upozornil prítomných, že z rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam.  

 

Predseda komisie navrhol zmenu poradia prerokovania bodov programu, a to bod č. 7 Zmena 

v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického 

samosprávneho kraja zaradiť ako bod č. 3 a doplniť bod č. 2 Kontrola plnenia uznesení a 

požiadaviek komisie.  

 

Predseda komisie skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná a požiadal členov komisie 

o hlasovanie o predloženom návrhu.  

 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní: 16   

Za: 16                 Proti: 0                                     Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 

Záver:  

Predseda komisie požiadal členov komisie o hlasovanie o navrhovanom programe rokovania ako 

celku. 

 

Uznesenie č. 1/2025 

Komisia schvaľuje program 20. rokovania komisie. 

 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 16  

Za: 16                     Proti: 0                          Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie  

 

Vyjadrenie:  

PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga – poverený riadením odboru financií informoval o priebehu plnení 

uznesení z Finančnej komisie konanej  dňa 28.11.2024. 

 

Diskusia:  

K materiálu neboli žiadne pripomienky. 
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Záver:  

Komisia zobrala na vedomie informáciu o kontrole plnenia uznesení a požiadaviek z komisie. 

 

 

Uznesenie č. 2/2025 

Komisia berie na vedomie informáciu týkajúcu sa plnenia uznesení a požiadaviek z komisie. 

 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 16 

Za: 16                                Proti: 0                           Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č.3 

Zmena v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Košického samosprávneho kraja 

a) Optimalizácia siete škôl v meste Trebišov 

 

Vyjadrenie:  

Materiál prezentovala Ing. Mária Knutová, vedúca oddelenia technicko-ekonomických činností, 

odbor školstva  

 

Diskusia: Ing. Roman Matoušek sa dotazoval či v prehľadoch je zahrnutá marginálna skupina. Na 

otázky mu odpovedal JUDr. Martin Uličný, odbor školstva – Gymnázium Trebišov a Obchodná 

akadémia Trebišov nemajú zriadené elokované pracoviská.  

 

Záver:  

Predseda komisie dal hlasovať o predloženom návrhu.  

 

Uznesenie č. 3/2025 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál schváliť a zobrať na vedomie podľa predloženého 

návrhu. 

 

Z rokovania odišiel Ing. Igor Petrovčík. 

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 15  

Za: 15                               Proti: 0                              Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

b) Optimalizácia siete škôl v meste Gelnica a obci Prakovce 

 

Vyjadrenie:  

Materiál prezentovala Ing. Mária Knutová, vedúca oddelenia technicko-ekonomických činností, 

odbor školstva 

 

 

Diskusia:   

K materiálu neboli žiadne pripomienky. 
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Záver:  

Predseda komisie dal hlasovať o predloženom návrhu. 

 

Uznesenie č. 4/2025 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál schváliť a zobrať na vedomie podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 15 

Za: 15                           Proti: 0                                      Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

c) Optimalizácia siete škôl v mestách Spišská Nová Ves a Krompachy 

 

Vyjadrenie:  

Materiál prezentovala Ing. Mária Knutová, vedúca oddelenia technicko-ekonomických činností, 

odbor školstva  

 

Diskusia:  

K materiálu sa vyjadril RNDr. Ruttkay a informoval, že na stretnutí poslancov, primátorov miest 

a riaditeľov škôl bol vyjadrený súhlas s navrhnutou optimalizáciou. Predložil návrh aby sa 

rokovalo so zriaďovateľom odborného učilištia v Krompachoch. Zo strany zástupcov úradu KSK 

bolo vysvetlené, že KSK nemôže byť zriaďovateľom takého typu škôl.  

 

Záver:  

Predseda komisie dal hlasovať o predloženom návrhu. 

 

Uznesenie č. 5/2025 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál schváliť a zobrať na vedomie podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 6 

Prítomní: 15  

Za: 15                          Proti: 0                                      Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

d) Optimalizácia siete škôl v meste Sobrance  

 

Vyjadrenie:  

Materiál prezentovala Ing. Mária Knutová, vedúca oddelenia technicko-ekonomických činností 

 

Diskusia:  

K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

  

Záver:  

Predseda komisie dal hlasovať o predloženom návrhu. 
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Uznesenie č. 6/2025 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál schváliť a zobrať na vedomie podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 7 

Prítomní: 15 

Za: 13                         Proti: 0                                     Zdržal sa: 2 

Návrh bol  schválený. 

 

e) Optimalizácia siete škôl v meste Veľké Kapušany 

 

Vyjadrenie:  

Materiál prezentovala Ing. Mária Knutová, vedúca oddelenia technicko-ekonomických činností, 

odbor školstva 

 

Diskusia:   

K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver:  

Predseda komisie dal hlasovať o predloženom návrhu. 

 

Uznesenie č. 7/2025 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál schváliť a zobrať na vedomie podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 8 

Prítomní: 15 

Za: 15                          Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

f) Optimalizácia siete škôl v meste Moldava nad Bodvou 

 

Vyjadrenie:  

Materiál prezentovala Ing. Mária Knutová, vedúca oddelenia technicko-ekonomických činností, 

odbor školstva  

 

Diskusia:   

K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver:  

Predseda komisie dal hlasovať predloženom návrhu. 

 

Uznesenie č. 8/2025 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál schváliť a zobrať na vedomie podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 9 

Prítomní: 15 

Za: 13                           Proti: 0                                    Zdržal sa: 2 

Návrh bol schválený. 
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g) Optimalizácia siete škôl v meste Kráľovský Chlmec a obci Pribeník 

 

Vyjadrenie:  

Materiál prezentovala Ing. Mária Knutová, vedúca oddelenia technicko-ekonomických činností, 

odbor školstva  

 

Diskusia:   

Do diskusie sa zapojil Ing. Igor Petrovčík, Gejza Sačko s otázkou na agrokruhy vo Viničkách; 

rozhodnutie o elokovanom pracovisku v Pribeníku bolo bez rokovania s poslancami; spájanie 

gymnázia a strednej odbornej školy je spájanie škôl s nie rovnakou úrovňou; dotaz na  

vysvedčenia študentov, pokiaľ ide o organizačnú zložku; spájanie škôl smeruje k zániku 

vidieckych gymnázií. Na otázky odpovedala JUDr. Ľubica Palková, že gymnázia s nízkym 

počtom študentov  nie je možné udržať a preto je riešením spájanie škôl.  

 

Záver:  

Predseda komisie dal hlasovať predloženom návrhu. 

 

Uznesenie č. 9/2025 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 10 

Prítomní: 15 

Za: 7                          Proti:  0                                    Zdržal sa: 8 

Návrh nebol schválený. 

 

h) Optimalizácia siete škôl v mestách Rožňava a Dobšiná 

 

Vyjadrenie:  

Materiál prezentovala Ing. Mária Knutová, vedúca oddelenia technicko-ekonomických činností, 

odbor školstva  
 

Diskusia:   

K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver:  

Predseda komisie dal hlasovať o predloženom návrhu. 

 

Uznesenie č. 10/2025 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál schváliť a zobrať na vedomie podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 11 

Prítomní: 15 

Za: 15                         Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 
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i) Optimalizácia siete škôl v meste Košice  

 

Vyjadrenie:  

Materiál prezentovala Ing. Mária Knutová, vedúca oddelenia technicko-ekonomických činností, 

odbor školstva 

 

Diskusia:   

Do diskusie sa zapojil Ing. Štefan Lásky, Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová ohľadom 

pracovnoprávnych vzťahov; presun profesorov medzi jednotlivými školami. Na otázky odpovedal 

JUDr. Martin Uličný, že tieto rozhodnutia sú v kompetencii nového štatutára.  

 

Záver:  

Predseda komisie dal hlasovať o predloženom návrhu. 

 

Uznesenie č. 11/2025 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál schváliť a zobrať na vedomie podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 12 

Prítomní: 15  

Za: 15                           Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

j) Optimalizácia siete školských zariadení v meste Košice 

 

Vyjadrenie:  

Materiál prezentovala Ing. Mária Knutová, vedúca oddelenia technicko-ekonomických činností 

 

Diskusia:  

K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

  

Záver:  

Predseda komisie dal hlasovať o predloženom návrhu. 

 

Uznesenie č. 12/2025 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál schváliť a zobrať na vedomie podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 13 

Prítomní: 15 

Za: 15                          Proti: 0                                      Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 4 

Majetkové veci:  

a) Prevod vlastníctva pozemku vo Vínnom  

Vyjadrenie:  

Materiál prezentovala JUDr. Ľubica Palková, vedúca odboru správy majetku  

 

Diskusia:   

K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver:  

Predseda komisie dal hlasovať o predloženom návrhu. 

 

Uznesenie č. 13/2025 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť Prevod vlastníctva pozemku 

vo Vínnom podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 14 

Prítomní: 15   

Za: 15                                  Proti: 0                                         Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 

b) Predĺženie doby nájmu pozemkov v k. ú. Spišská Nová Ves pre účely udržateľnosti 

projektu ID-R005 II/533 Gemerská Poloma – SNV – Harichovce – D1 (Jánovce 

Jablonov) 

Vyjadrenie:  

Materiál prezentovala JUDr. Ľubica Palková, vedúca odboru správy majetku  

 

Diskusia:  

K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

  

Záver:  

Predseda komisie dal hlasovať o predloženom návrhu. 

 

Uznesenie č. 14/2025 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 15 

Prítomní: 15 

Za: 15                                  Proti: 0                                         Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 5 

Program obnovy krajiny Košického kraja, odpočet prác zrealizovaných v rámci Akčného 

plánu 2024 a Akčný plán na rok 2025 

 

Vyjadrenie:  

Materiál prezentovala PhDr. Ing. Marcela Jokeľová, projektový manažér 

 

Diskusia:  
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K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver:  

Predseda komisie dal hlasovať o predloženom návrhu. 

 

Uznesenie č. 15/2025 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál schváliť a zobrať na vedomie podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 16 

Prítomní: 15  

Za:15                                Proti: 0                             Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 6 

Informácia o výsledku kontroly NKÚ „Podpora zvyšovania kapacít materských škôl“ 

a o prijatých opatreniach 

Vyjadrenie:  

Materiál prezentovala Mgr. Viktória Ječová, vedúca referátu regionálneho rozvoja a plánovania 

  

Diskusia:  

Vyjadril sa hlavný kontrolór Ing. Jozef Hudák, že nešlo o závažné porušenia, len 

o administratívne nedostatky.  

  

Záver:  

Predseda komisie dal hlasovať o predloženom návrhu. 

 

Uznesenie č. 16/2025 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie  podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 17 

Prítomní: 15 

Za: 15                          Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 7 

Vstup Košického samosprávneho kraja za člena združenia Regions4 

Vyjadrenie:  

Materiál prezentovala Mgr. Viktória Ječová, vedúca referátu regionálneho rozvoja a plánovania 

 

Diskusia:  

K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver:  

Predseda komisie dal hlasovať o predloženom návrhu. 
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Uznesenie č. 17/2025 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 18 

Prítomní: 15 

Za: 15                          Proti: 0                                    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 8 

Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci Výzvy č. 2024/002 „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ za účelom realizácie projektu 

Vyjadrenie:  

Materiál prezentoval Mgr. Marián Horenský, PhD., vedúci oddelenia športu  

 

Diskusia:  

K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

 Záver:  

Predseda komisie dal hlasovať o predloženom návrhu. 

 

 

Uznesenie č. 18/2025 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 19 

Prítomní: 15  

Za: 15                          Proti: 0                                    Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 

 

 

K bodu č. 9 

Návrhy, podnety a požiadavky 

 

K danému bodu neboli predložené žiadne podnety a požiadavky 

 

 

K bodu č. 10 

Rôzne  

 

K danému bodu nebola diskusia.  

 

 

 

K bodu č.11 

Záver   
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Predseda komisie konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný a poďakoval 

prítomným za účasť. 

                                           

 

 

 

 

 

 

 

   .....................................................               ..................................................... 

   PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga                          Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová 

        tajomník komisie                          predseda komisie 

            


